

FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
2025-02-12

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	ALEXANDER TERNSTRÖM TILL §8 UTSKICK PHADDERGRUPPER
VICE ORDFÖRANDE	MARCUS JOHANSSON
KASSÖR	ELIAS RANGERT
SEKRETERARE	ELIN GUSTAFSSON TILL §12 ÖVRIGA FRÅGOR
SKYDDSOMBUD	ELIN "LO" EKSTEDT
INFORMATIONANSVARIG	JAKOB FREDBY
ORDFÖRANDE DP	VIKTOR ROLF
ORDFÖRANDE F6	ISA SUNDÈN
ORDFÖRANDE FNOLLK	JESPER UNANDER
ORDFÖRANDE SNF	NILS GRIMBECK
ORDFÖRANDE FOC	NICOLAS RENAUDO
ORDFÖRANDE FARM	EMMA CHAN

§1 Mötets öppnande

Alexander Ternström öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare

Elin Ekstedt väljs till justerare.

§3 Adjungeringar

Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret

Alexander: Bra med mig, KU i måndags där det pratades om verksamhetsplaner. Var på möte med FuM och rektorer och deras 20-års version om Chalmers

Marcus: Focus utbyggnaden är på g igen, vi har ett fått höra vecka 17.

Elin E: Bra med mig, studentbarometern är uppe annars ett gäng möten med nollK och arbetskväll

Elin G: Stressigt i skolan, ska ge KARG och ERNST sina nycklar i eftermiddag.

Elias: Fick mycket gjort igår när vi hade arbetskväll, har fakturerat för focudaddy

Jakob: mycket kandidatarbete. Skickat nyhetsbrev

§4.2 DP

Aspplaggstillverkning ikväll det är kul och bättre förr dup imorgon.

§4.3 F6

Påbörjat aspningen, det gick bra, gasque på söndag och ska bestämma gasquedatum för LP4 nästa tisdag.

§4.4 FnollK

Håller på att boka in teambuilding, första MOS mötet i veckan.

§4.5 SNF

Bra, inte jättemycket speciellt att ta upp nu.

§4.6 Foc

Sektionsaktiva basut tack i måndags och taggar quiz nästa onsdag.

§4.7 FARM

Börjar bli friska, arbetskväll idag där vi ska börja ta kontakt med företag.

- §5 Kårhuset För två veckor sedan fick vi ett mail om en förstudie kring att bygga ut kårhuset till Chalmers jubileum 2029, och undrar därför vad sektionens aktiva använder kårhuset till och vad man vill se i kårhuset. De vill ha in svar senast den 23 februari. Vi kan boka in en workshop med styret för att diskutera frågorna men vi vet att alla har lite med tid. Istället tar kommittéerna upp det på sina möten och efter det tar vi upp det på ett styrelsemöte och sammanställer.
- §6 Aspbudgetar Vi har fått in aspbudgetar från DP och F6 som ska godkännas av styrelsen. Vi tittar över F6 budget, specifikt aspresan, där det diskuteras om pateter får subventionering vilket styret inte gillar. Isa tar med sig att det ska justeras i just asprebudgeten så tittar vi på den senare igen. DP har inte inkluderat sin aspresa men vi tycker att det övriga som vi fått ser bra ut. Vi godkänner budgetarna exklusive aspresorna.
Beslut: Att godkänna DPs och F6 aspbudgetar exklusive aspresor.
- §7 Institutionsråd Marcus har institutionsråd på tisdag på MV och undrar om någon har input på matematiska vetenskaper. Nils tar upp att de är sena med inrapportering av tentor. De har många kurser och många av räkneledarna är studenter och pedagogiken varierar mycket från person till person. SNF vill därför se någon slags pedagogik utbildning för räkneledarna. Matematikkurserna känns bättre längre in på programmet än i början.
- §8 Utskick phaddergrupper Det har skickats ut i Slack och till Nollk. Det låter lite dystert vilket ska justeras samt att det är lite långt. Det är bra att förklara varför det nuvarande systemet är dåligt men det bör tilläggas att det nya systemet kommer bli bättre. På måndag är det möte med Veronica och sektionen. Det ska skickas ut idag till sektionen. Marcus delar dokumentet så alla kan gå in och redigerar och kommentera.
- §9 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.
Beslut: Att stänga av en kommitté från korridoren över helgen och två personer i en vecka.
- §10 Styretsstruktur Vi har skrivit ihop en utvärdering av hur systemet ser ut och ett resultat om hur vi tycker det bör se ut i framtiden. I stora drag så kommer vi fram till att fördelar med ett mindre styre är positivt både för styrelsen och kommittéordförande vars arbetsbelastning minskar. Det stora problemet att det skulle bli en spricka tros vara mindre än förväntat och andra sektioner som har det uppdelat upplever inte att det är ett problem. Vi tar inte något beslut nu, utan läs igenom underlaget så bordlägger vi frågan till nästa möte.
- §11 Äskningar Elias har godkänt tre stycken äskningar, en till Spidera på 600 kronor som är för att bjuda på pizza på deras aspsning. En till Foton som har ett asparr där de vill bjuda på mat, även denna summa var 600 kronor. Slutligen har även en äskning om fröbyte från Växteriet inkommit. Den var i två delar, en del för fika och en del för frön. Elias har godkänt delen för fikaten, men vill ha mer info om vad som ska göras med fröerna. Om det tillför något till arret så är det okej, men om det bara är att hämta fröer och gå hem så kan man betala själv. Elias har godkänt 400kr.
- §12 Övriga frågor
- §12.1 Sektionsaktivitack Det är ofta många anmälda till sektionens aktiva, men få som kommer. Foc undrar om vi har några idéer varför. Kan vara för att man redan är väldigt uppbokad. Är borta länge och svårt att komma eller åka både senare och tidigare om man vill. Vi kanske kan fundera på annan aktivitet? Det är ett bra tillfälle att lära känna andra sektionens aktiva, så kul om många vill vara med. Kan också vara lite kulturgrej på sektionen, elektro har samma sak och då kommer typ



alla sektionsaktiva. Kanske bra om foc snackar ihop sig med några kommittéer först för att dra dit fler. Kanske samarra med andra kommittéer? Gärna lägga det lite tidigare så att det inte sammanfaller med DP och F6 aspning.

§13 Mötets avslutande

Alexander Ternström avslutar mötet kl. 13:00!

Signature page

This document has been electronically signed
using eduSign.

eduSign